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 Z á p i s n i c a    č.  3 
napísaná na zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 15. 4. 2013 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    8 poslanci a primátor mesta – podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: 3 poslanci – Ing. Jozef Duračka, Mgr. Juraj Koreň, Mgr. Miroslav Šandrik – 

ospravedlnení 

                         

Prizvaní:    hl. kontrolórka, prednostka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a určenie zapisovateľky  

2. Kontrola plnenie uznesení 

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Správa o BoZP, OPP a CO v meste Vrbové a Správa o činnosti DHZ za rok 2012 

5. Predaj pozemkov osobitným zreteľom 

6. VZN č. 5/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa/žiaka škôl a školských 

zariadení na území mesta Vrbové 

7. Rôzne 

8. Dopyty a interpelácie poslancov 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, 

pracovného predsedníctva MsZ a určenie zapisovateľky 
 

Dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 7 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr prišiel ešte 1 poslanec. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Rastislav Bartakovič, 

členovia – Dr. Štefan Kubík a Ing. Nina Horská. 

prítomných: 7 

za: 7                                                 proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Mgr. René Just a Dr. Jana 

Miklášová. 

prítomných: 7                                                                                                                      

za: 7                            proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Za zapisovateľku bola určená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, JUDr. Mária 

Gajňáková a Dott. Mgr. Ema Maggiová. 

 

prítomných: 7 

za: 7                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program zasadnutia MsZ uvedený na pozvánke. 

prítomných: 7 

za: 7                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 
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2. Kontrola plnenie uznesení 
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonala prednostka MsÚ Dott. Mgr. Maggiová. Je súčasťou 

príloh zápisnice.  

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Pán Doskočil predniesol svoju žiadosť o odkúpenie záhrady na Šteruskej ceste, ktorá je tesne za 

jeho pozemkom. Uvedený pozemok užíva a platí zaň riadne aj daň. Pre iného by nemal význam, 

je to malý pozemok, z ktorého sa ešte časť vyčlenila na cestu a navyše sú tam 2 žumpy. Je tam 

zničený plot, začínajú tam vyvážať občania odpad. Pozemok sa ešte viac znehodnocuje. Je 

ochotný tento pozemok odkúpiť, cenu navrhol dohodou. 

Podľa slov primátora, táto časť – Horné dielce sa musí riešiť komplexne aj s pozemkami, ktoré 

zostanú po odkúpení obchodnou verejnou súťažou na Šteruskej ceste, aj v rámci územného plánu 

mesta. Je tam 6 pozemkov, treba predložiť na rokovanie MsZ podmienky obchodnej verejnej 

súťaže a po dokončení predať súkromným vlastníkom osobitným zreteľom. Pripomenul 

povinnosť zverejniť zámer na 15 dní v úradných tabuliach. Treba to dať na právnu mieru. 

Mgr. Sitárová informovala, že na pozemok, o ktorý má p. Doskočil záujem, sú ešte ďalšie 2 

žiadosti. Materiál nachystá do gremiálnej porady a následne na rokovanie MsZ. 

•  

Pani Vartíková, ktorá zastupovala obyvateľov Mikulášskej ulice, predniesla žiadosť o opravu 

cesty na tejto ulici. Je tam katastrofálny stav, na ktorý už upozorňovala svojimi 3 sťažnosťami. 

Ak to mesto nie je schopné komplexne riešiť, žiadajú spevniť túto cestu. Chcela vedieť 

konkrétny termín s konkrétnymi ľuďmi, ktorí to budú riešiť. 

Primátor povedal, že takých ulíc je v meste veľa. Niektoré veci sú rozpracované (Barcíkova, 

Hrabinská ul.). Čo sa dá, to sa robí. Ale toto nie je v súčasnosti možné. Drvený asfalt sa dáva 

tam, kde už nič nepôjde, napr. pri Holeške a na Húskovej. Je to z recyklovateľného asfaltu, 

pokladá sa na štrk a dajú sa ním vyplniť tie najhoršie cestné úseky. Treba to ale robiť tak, aby to 

splnilo účel. Nie, že teraz sa cesta spevní a o nejaký čas to niekto rozkope. Pokiaľ budú 

prostriedky a vyfinancuje sa všetko čo sa má, mesto sa do toho môže pustiť. 

Pani Vartíková mala ešte požiadavku na detské ihrisko, pretože tie, ktoré v súčasnosti sú, nie sú 

bezpečné. 

Poslanec Spál navrhol, aby si občania vytvorili občianske združenie a z 2 % daní by sa dalo 

vybudovať. Treba osloviť tých nadšencov a týmto spôsobom to riešiť. 

•  

Dr. Miklášová informovala, že komunikácia na Ul. 6. apríla za predajňami je v hroznom stave. 

Nákladné autá ju úplne rozbili. 

Primátor povedal, že to je komunikácia, kde sa drvený asfalt nedá použiť a celá komplex by stála 

cca 67 tis. €. Dr. Borovský dodal, že vyfrézovaný asfalt, pokiaľ sa frézovali cesty II. a III. triedy 

dostalo mesto grátis. Podľa primátora však toto sa jedná o vyfrézovaný asfalt z diaľnic. Ponúka 

to firma Skanska, aj položenie. 

 

4. Správa o BoZP, OPP a CO v meste Vrbové  

    a Správa o činnosti DHZ za rok 2012 
 

 Vyše uvedené správy vypracovali Mgr. Boškovič a veliteľ DHZ V. Boor. Obidva 

materiály mali poslanci k dispozícii na preštudovanie a sú priložené k zápisnici. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský vyzdvihol zásluhy DHZ, ktorý je jedným z najlepších v okresoch Piešťany. Za 

vyše 100 rokov nemal DHZ mesta Vrbové zastúpenie v celoštátnej organizácii (zastupuje ho 

Mgr. Boškovič) a takisto vyzdvihol aj zásluhy p. Boora. 

 



MsZ č.3, 15.4.2013 

Strana 3 z 5 
 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  22/IV/2013. 

 

5. Predaj pozemkov osobitným zreteľom 
 

 Uvedený materiál už bol na MsZ prerokovaný, bolo potrebné len splniť zákonné 

podmienky – zverejniť v úradných tabuliach zámer predaja osobitným zreteľom, čo bolo splnené. 

Stanovisko ekon. komisie: komisia súhlasí s predajom pozemku manželom Višňovským. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  23/IV/2013. 

 

6. VZN č. 5/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa/žiaka 

škôl a školských zariadení na území mesta Vrbové 
 

 Vypracovanie vyše uvedeného VZN vyplýva zo zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe 

v školstve a školskej samospráve, kde má mesto povinnosť určiť výšku dotácie na mzdy 

a prevádzku na žiaka  v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Vrbové na príslušný kalendárny rok.  

Stanovisko ekon. komisie: komisia odporúča VZN schváliť. 

 

Rozprava: 

p. Spál – jedna škola má  dotáciu 99 €, druhá 91 €, 

primátor – sú to objektívne potreby jednotlivých škôl. K 30. 4. 2013 to musí byť účinné, ale bude 

sa uplatňovať v r. 2014. 

Ing. Horská – za to, že I. ZŠ šetrila, teraz dostane menej, 

p. Sabová – to je objektívna potreba, aj na školení nám povedali, že to je podľa nákladov školy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č.  24/IV/2013. 

 

7. R ô z n e 
 

Do rôzneho sa prihlásil o slovo Ing. Hužovič. Na predchádzajúcom zasadnutí MsZ bola 

požiadavka na mestskú políciu doplniť isté informácie. Pripomenul však, že MsP nie je 

represívna, ale poriadková organizácia. Informoval o tom, koľko každý mestský policajt vybral 

pokút za uplynulý rok: p. Madžo – 155 €, čo je 3,6 %, p. Babnič – 1 810 €, čo je 41,7 %, 

p. Suchán – 1 250 €, čo je 28,8 %, p. Bogora – 205 €, čo je 4,7 % a Ing. Hužovič – 915 €, čo je 

21,1 %. 

Mgr. Just – mrzí ho, že sa zameriavajú na výber pokút za zlé parkovanie. To nie je „gro“ práce 

MsP. Toto ľudia nečakajú od MsP. Cez obed chodia 2 policajti spolu. Chcel by vedieť viac o ich 

činnosti – kde zabránili nejakej šarvátke ap. 

Ing. Hužovič – tá hliadka vo dvojici má svoje opodstatnenie a cez obed – práve v tejto dobe 

vznikali na autobusových zastávkach problémy. Bola to požiadavka riaditeľov ZŠ.  

Mgr. Just – chcel by konkrétne veci, napr. zadržali sme ..., robili ..., kedy a akým spôsobom bol 

dotyčný potrestaný. 

p. Rakús – začalo sa niečo riešiť na tom školskom ihrisku? 

Ing. Hužovič – malo sa rozhodnúť, či MsP bude alebo nie. Ak áno, osloví sa firma Kelcom 

a osadí sa kamera. Bola oslovená aj štátna polícia. 

p. Rakús – požiadavka bola vo večerných hodinách tam stále chodiť. Zaujíma ho aj to, čo sa rieši 

so znečisťovaním parkov psami. Nevidel v správe koľko vybrali. 20 rokov na to poukazuje. Tuto 

nevidí pokrok. 

Ing. Hužovič – čo urobilo mesto pre psíčkarov? Stále musia byť na vodítku, zmizli koše na 

exkrementy. 

Ing. Horská – MsP vedie evidenciu, kde sa zapisujú tieto prečiny. Ako poslanec sa môže 

dohodnúť s nimi na nahliadnutí do spisov. A čo sa týka psov, nie je vytvorená zóna na venčenie. 
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A ihrisko – škola nie je osvetlená, je tam veľká tma. Pokiaľ to nebude osvetlené tomu ničeniu 

nezabránime. 

primátor – mala by to riešiť aj štátna polícia. 

Dr. Kubík – na časti neverejnom by sa dali povedať mená tých, čo porušujú zákon. Ak chcú, aby 

MsP zostala, je potrebná taká činnosť, ktorou dokážu, že je MsP potrebná. 

Dr. Borovský – uvažovalo sa o priestoroch na venčenie psov, ale odstúpilo sa od toho. 

primátor – treba, aby aj majitelia psov k tomu pristupovali zodpovedne. 

Dr. Borovský – veľké percento tých pokút bolo vybraných za porušenie značky pri PT predajni. 

Bol svedkom toho, že tam doslova dvaja policajti čakali. A ak sa rozhodne, že MsP zostane, 

treba vymenovať náčelníka. 

Ing. Horská – demarkačná žltá čiara – ak je tam štátna cesta, požiadať štátnu políciu. 

primátor – ale obrubník je mestský, 

Ing. Hužovič – značky „Prechod pre chodcov“ sú osadené, ale stačí, že tam je autobus a nie je ju 

vôbec vidno.  

primátor – účelné by bolo osadenie rampy so značkou a nasvietiť zhora. Tento rok zistiť cenovú 

ponuku a do r. 2014 zaradiť do rozpočtu. Od dopravákov je to odobrené, ale podľa nich je to 

nadštandard, musí to mesto zafinancovať. 

 

8. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Mgr. Just – darovacia zmluva na Čerenci... 

primátor – darovacia zmluva je na katastri, čaká sa kedy to bude na LV mesta. Problém bude 

s tou príjazdovou cestou. Od Povodia Váhu by bolo treba urobiť oporný múrik. Ale z pohľadu 

stavebného zákona nevie, čo všetko bude treba. Od Povodia Váhu je povolenie, že tá 

komunikácia tam môže byť. Ešte sa musí rozhodnúť, či to bude zo zámkovej dlažby alebo asfalt. 

Mgr. Just – ako cyklochodník by bol vhodnejší asfalt. 

•  

Dr. Miklášová – poďakovala sa za zverejnenie kultúrnych akcií v tabuli pri synagóge. Ale 

upozornila na starý cestovný poriadok. 

primátor – upozorníme na to na gremiálnej porade Dr. Bosáka. 

•  

Dr. Borovský – firma Bodet&Horst mala nejaké problémy na ČOV, žiadali o pomoc pri riešení. 

Teraz je to už vybavené a chceli by za to investovať finančné prostriedky (25 tis. €) na 

vybudovanie kanalizácie na Horných dielcoch. Chcel by poprosiť primátora dohodnúť stretnutie 

s p. Gálikom (Tavos). A pripomenul aj problém s dopravou na trikotskej uličke. 

p. Rakús – ak tam bude prechod pre chodcov, nebudú tam môcť stáť, 20 m bude vyriešených. 

A potom – tá firma, čo sme jej predali pozemok na Horných dielcoch, časť uhradila a za tú druhú 

časť mala niečo tam vybudovať. 

p. Sabová – bolo to za cca 5 mil. Sk. 

primátor – kanalizáciu za zaviazalo vybudovať mesto. Najvýhodnejšie by bolo spoločné 

stretnutie firmy Bodet&Horst a Tavosu. A tie kamióny – cez tú uličku by nemali vôbec chodiť. 

Načo je potom vybudovaná zadná brána vo firme Bodet&Horst. 

p. Spál – tam sú problémy s vysporiadaním pozemku. 

 

9. Návrhy uznesení 

 
Uznesenie č. 22/IV/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

správu o stave civilnej ochrany obyvateľstva, bezpečnosti a ochrany zdravia pri práci, ochrany 

pred požiarmi v meste Vrbové za rok 2012 a správu o činnosti DHZ za rok 2012. 
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Uznesenie č. 23/IV/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

predaj nehnuteľností v k. ú. Vrbové: 

– pozemku reg. C p.č. 3010/2 o výmere 152 m2, druh pozemku orná pôda,  

– pozemku reg. C p.č. 3011/3 o výmere 72 m2, druh pozemku orná pôda   

zapísaných na LV  3369 na Správe katastra Piešťany, v celosti do bezpodielového 

spoluvlastníctva manželov 

–  Jánovi Višňovskému, rod. Višňovský, nar. 12.3.1948,  

– a manželke Anne Višňovskej, rod. Boorovej, nar. 31.7.1949,  

obaja bytom M.R. Štefánika  127, 922 03 Vrbové za kúpnu cenu 6 €/m2 ako prípad osobitného 

zreteľa.   

 

prítomní: 8 

za: 7       proti: 0   zdržal sa: 1 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,      I. Spál 

Ing. N. Horská, Mgr. R. Just, Dr. Š. Kubík,  

Dr. J. Miklášová, P. Rakús 

 

Uznesenie č. 24/IV/2013 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

všeobecne záväzné nariadenie mesta Vrbové č. 5/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a 

mzdy na dieťa/žiaka škôl a školských zariadení na území mesta Vrbové. 

 

prítomní: 7 

za: 7       proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Dr. I. Borovský,       

Ing. N. Horská, Š. Kubík, I. Spál 

Dr. J. Miklášová, P. Rakús 

 

18. Záver 
 

Zasadnutie MsZ bolo ukončené o 19.35 hod.   

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 Dott. Mgr. Ema Maggiová                    Ing. Ján Jánoška 

      prednostka MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

   

              

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Mgr. René Just, v.r.  ................................................. 

 

2.   PhDr. Jana Miklášová, v.r. ................................................. 


